

2018 Year-round Promotion Terms and Conditions:

1. Unless otherwise specified, the year-round promotion stated in this website ("Offers") are only applicable to the cardholders ("Cardholders") of DBS Credit Cards, DBS Co-branded Cards and DBS COMPASS VISA (excluding Business Card and Private Label Card) ("Applicable Credit Cards") issued by DBS Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank").
2. To enjoy the Offers, Cardholders are required to settle payment with Applicable Credit Cards.
3. Unless otherwise specified, Offers are valid from 1 January 2018 to 31 December 2018 (both dates inclusive).
4. Offers are applicable to DBS Black American Express Card cardholders only at outlets accepting American Express® card for payment.
5. Cardholders should confirm the Offers with the respective merchants before payment. Unless otherwise specified, the Offers are only applicable to the respective merchant outlets in Hong Kong.
6. Offers cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts and cannot be exchanged for cash or other goods or transferred.
7. Unless otherwise specified, the Offers are applicable to regular-priced items only and not applicable to fixed-priced, discounted, consignment, promotional, festive and designated items/services.
8. Advance appointment with mentioning of using the Offers during reservation may be required for specific merchants. Please call the respective merchants for details in advance.
9. Unless otherwise specified, the dining offers are not applicable to take-away items, set menu, discounted dishes, room services, meetings, private functions, banquets, catering services, happy hours, charge for tea and condiments and 10% service charge.
10. Specific merchant offers are not valid on public holidays, eves of public holidays, festive days, eves of festive days and black-out days as designated by merchants. Please call the respective merchants for details.
11. The prices stated in this website are for reference only; no notice will be made should there be any changes.
12. Offers are available while stocks last. The Offers are subject to terms and conditions of respective merchants.
13. The Bank is not the supplier of the products/services or the description, photos or reference price (if any) in relation to the products/services published in the website (which are intended to be for reference only). Any enquiry, claim or complaint in relation to the quality or availability of the products/services or the accuracy of any of the aforementioned information contained in the website shall be directed to the relevant merchants. The Bank shall assume no liability in respect thereof.
14. The Bank will not accept any liability for any loss incurred by the Cardholders should the respective merchants refuse to provide the Offers.
15. The Bank and the respective merchants may change these terms and conditions and/or modify or terminate the Offers. The Bank's and the respective merchant's decision is final.
16. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.

2018 全年優惠條款及細則：

1. 除特別註明外，此網頁內的全年優惠（「優惠」）適用於持有由星辰銀行（香港）有限公司（「銀行」）發出的 DBS 信用卡、DBS 聯營卡及 DBS COMPASS VISA（不包括商務卡及貴賓卡）（「適用信用卡」）的主要持卡人及附屬持卡人（「持卡人」）。
2. 持卡人必須以適用信用卡簽賬，方可享優惠。
3. 除特別註明外，優惠期由 2018 年 1 月 1 日至 2018 年 12 月 31 日（包括首尾 2 天）。
4. DBS Black American Express Card 持卡人只可於接受美國運通卡簽賬的商店享有優惠。
5. 持卡人必須於簽賬前與有關商戶確定優惠。除特別註明外，優惠只適用於有關商戶位於香港的分店。
6. 優惠不可與其他推廣優惠或折扣同時使用，及不可兌換現金、其他貨品或轉讓。
7. 除特別註明外，所有優惠只適用於正價貨品，而不適用於公價、特價、寄售、推廣、節日及指定貨品/服務。
8. 部分商戶可能要求預約並於預約時說明享用優惠，請先致電有關商戶查詢詳情。
9. 除特別註明外，飲食優惠不適用於外賣、套餐、特價菜式、房間服務、會議、私人派對、宴會酒席、到會服務、歡樂時光時段、茶芥及加一服務費。
10. 個別商戶優惠不適用於公眾假期、公眾假期前夕、節日、節日前夕及指定日期，請致電有關商戶查詢詳情。
11. 此網頁顯示的價格僅供參考之用，如有任何調整，恕不另行通知。
12. 優惠數量有限，售/送完即止。優惠須受有關商戶的條款及細則約束。
13. 銀行並非產品/服務的供應商，載於宣傳品上的產品/服務資料、圖片或參考售價(如有)亦非由銀行提供並只供參考。如對產品/服務的質素或供應情況或此網頁內任何上述資料的準確性有任何查詢、申索或投訴，應直接向有關商戶提出。銀行對此不承擔任何責任。
14. 若有關商戶拒絕提供優惠而引致持卡人有任何損失，銀行毋須負上任何責任。
15. 本行及有關商戶可以修改本條款及細則及/或更改或終止優惠。本行及有關商戶的決定為最終決定。
16. 如中、英文版本不一致，概以英文版本為準。